
L«Olot iniciar� la lliga sense que s«hagi fet cap reforma al

camp

El president Joan Agust� est� "nervi�s i espantat" al veure que la lliga i la

Copa s'acosten sense que l'Ajuntament hagi projectat res

OLOT | ALBERT RIMBAU

Quan nom�s queden quatre dies perqu� l'Olot debuti per primera vegada a la seva hist�ria a Segona B, l'Estadi

Municipal de la capital de la Garrotxa segueix igual. �s a dir, en un estat deplorable. I m�s per a la nova

categoria que el club est� a punt d'estrenar. Ni les graderies, que semblen a punt de caure. Ni els vestidors, on

en cer tes ocasions les dutxes no funcionen. Ni l'enllumenat, que imposibilitaria qualsevol retransmissi� per

televisi� de l'equip, tant a Segona B com a la Copa del Rei. Ni els lavabos, els desaig�es, els sostres o els

paviments. Tot est� igual que fa 30 anys, quan es va fer l'�nica gran reforma de l'Estadi Municipal, que per les

Festes del Tura d'enguany far� 58 anys que es va estrenar.

L'�nic canvi que el consistori ha fet aquest estiu ha estat una nova por ta d'acc�s -f ins ara tothom havia d'entrar

per la zona del bar- i un m�dul per passar-hi els controls antidopatge, un requisit d'imperatiu legal per par t de la

Federaci�.

"L'Ajuntament encara est� fent un estudi per dur a terme una reforma del camp", explicava ahir Joan Agust�,

president de l'UE Olot. "Ens agradaria que el Municipal pogu�s durar 20 anys m�s, per� per aix� fa falta una

reforma a fons que l'Ajuntament encara no ha ni projectat". El m�xim dirigent de l'entitat comen�a a estar "nervi�

i espantat" davant l'imminent inici de la lliga i el par tit de Copa del Rei. "El que m�s em fa patir �s la iláluminaci�,

perqu� jugant la Copa tenim una opor tunitat magn�f ica de poder posar la ciutat d'Olot al focus de Catalunya i tota

Espanya, en cas que ens visit�s un equip gran. A m�s, seria d'obligat compliment televisar el par tit, i si no

pogu�ssim fer-ho per l'enllumenat seria, simplement, pat�tic. Ens sabria molt greu, sobretot per a la ciutat".

Joan Agust� t� paci�ncia amb el consistori, i el que sobretot no vol �s entrar-hi en conf licte. Per� no pot amagar

la seva desilálusi� quan veu que "l'Olot cobra un impor t molt inferior al que ingressen la resta de clubs de la ciutat

pel manteniment, aix� com la resta d'equips de futbol de la categoria". Agust�, amb un projecte molt arrelat als

ciutadans i a les empreses de la zona, confessava ahir que "estar�em molt contents que aquest camp, carregat

d'hist�ria, sentiments i ilálusions, pugu�s durar 20 anys m�s". Alhora, af irmava que "un estadi amb capacitat per a

3.000 espectadors requeriria d'una inversi� urgent i consistent, perqu� al llarg de la temporada passada va

acollir 35.000 persones".

El president �s cautel�s i, amb els interessos del municipi sempre per davant, seguir� esperant les reformes del

consistori. Agust� t� clar que, per sobre de tot, Olot "necessita pensar en positiu".
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